
   
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 2. marts 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

Medlemmer: 
 
 
 
 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 
Sarah SB, Heidi, Christine, Camilla, Sebastian, Vivi, MN og HSB,  
 
SUP: Amir. 
 
Afbud: Louise, Sarah, Heidi, Christine, Camilla 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden  
SB er blevet bedt om kommentarer til Børne og Unge 
politikken. 
Formanden fra Hedelyskolen har kontaktet SB, for at 
høre ind til den positive fortælling om 
forældresamarbejde og klasseråd. 
Bliver der talt med eleverne om brug af skolens 
toiletter? 

• B  elevrådet 
Fælleselevrådet arbejder på at etablere en fest for 7.8. 
og 9. klasser i kommunen d. 29.april – der efterlyses 

donationer 😊 Festen afholdes på Greve Kulturbase.  
Arbejder på at kontakte forretninger, politikker og 
erhvervslivet i Greve.  
 
Greve kulturbase arbejder på at finde steder, hvor 13-
18 årige kan mødes.  
 
Generalforsamling for danske skoleelever afholdes i 
Århus d. 28.-30. april.  

 

• C  Ledelsen:  
Værdigrundlag, vi har afholdt pædagogisk weekend 
hvor børnesyn var omdrejningspunktet. Har endnu ikke 
afholdt udviklingsmøde.  Der planlægges 
økonomimøde for SB med CDS, dato kendes endnu 
ikke.  
Parkering, vi nedlægger en P-bås på vores fælles P 
område, således der skabes bedre udsyn.  
Mistet vores trampoliner i vinterferien, de havde fået 



en anmærkning ved legeplads gennemsyn. Det er en 
ærgerlig situation, at vi er ikke blevet varslet før 
trampolinerne, blev fjernet – ligeså ikke orienteret om 
at anmærkningen krævede, at vi selv havde fjernet en 
række fliser. 
Bøvler lidt med nogle få udskolingselever, der synes det 
er sjovt at lave ballade med toiletterne, der har 
heldigvis ikke været hærværk efter vinterferien. Vi har 
haft åben hal hver dag i en god uges tid, håber det kan 
afhjælpe problematikken. Kunne være ønskværdigt 
med eks. spillecafe, arrangeret af eks. Gamebooters.  

 

• D  de forældrevalgte: 
 

 

• E  medarbejderrepræsentanterne:  
Sparet på tryghedsindsatsen i Greve Nord. 
Der bliver talt en del med eleverne i udskolingen om 
dannelsesaspektet og ejerskab for vores fællesarealer.  
Eksamener og fagfordeling står for døren på skoledelen. 
Spirebørn, gallafest og MGP er dagsorden på SFO’en.  

Beslutningspunkter 

 
Ferieplanen 

Skolen ønsker at ændre ferieplanen, så første skoledag efter 
sommerferien bliver d. 14/8 og de 2 skoledage fra d. 10/8 
flyttes til juleferien, så den bliver ligesom denne jul fra om med 
d. 21/12-23, til og med d. 2/1-24. 
SB imødekommer skolens ønske.  

Orienteringspunkter og drøftelse 

Kommende 0. klasser og 
forældre: Ideer til at gøre 
opstarten så ”tryg” som mulig  

Vi har fokus på hvordan vi gør skoleopstarten så tryg som mulig 
for nye børnehaveklasser, det vil I også kunne genkende i vores 
skoleudviklingssamtalen.  
Vi sender individuelle personlige velkomstbreve og ringer og 
inviterer til 30 min. rundvisning. 
I indeværende år har vi 29 familier, der positivt har tilvalgt 
Arena.  
Hvis SB har gode ideer til tiltag, er vi meget lydhøre 
Besøg af pædagogerne i børnehaverne 
 
SB meget gerne med på forældremøde for spirerne d. 22.3. kl. 



17-19. Præsenter gerne muligheden for at forældre mødes på 
legepladsen forud for skolestart. Mulighed for at låne nøgler til 
lokale til fællesarrangementer mm. 
 
Strøtanker: Kontaktforældre fra SB til klasserne 
 
Vi samler forældrene til fælles hyggearrangementer, 
juletræsfest og idrætsopvisning.  
Fællesspisning i klasserne, traditionsopstart fra bh. Klassen.   

Skolepolitik Mail fra Klaus vedr. høringssvar (se bilag) 
 
Nævnt ved Nyt fra formanden.  

ArenaNyt 
 

Sarah skriver ud til lærerne omkring input til kommende 
ArenaNyt.  
Indledning til digtene fra S-klasserne, Trine taler med lærerne. 
Temaer i ArenaNyt? Trivselsemne 
Input til emner: 
 
Valgfag i håndværk og design,  
Arrangementer i klasserne 
Venskabsklasse aktiviteter  
Dato for Idrætsopvisning 
9. klasses projektuge – fremlæggelse 
  

Fotograf:  Frandsen kunne desværre ikke, vi søger videre.  

Skoleudviklingssamtaler Se bilag (datagrundlag), der kommer endnu et bilag inden 
mødet, som er ledelsens input/svar til CDS. 

Som skole skal vi afrapportere til CDS, tidligere hed det 
kvalitetsrapporten. 

Vi har særlig fokus på: 

Faglighed, trivsel og forældresamarbejde (tage imod nye 
forældre) 

Overordnet har vi valgt, at vi arbejder hen mod at præstere på 
niveau, socioøkonomisk indeks på 0.0. 

Aktivt tilvalg af forældre 



Tryghed for kommende forældre 

Børnesyn og trivsel, i forlængelse af genoprettende praksis. 

Hvordan tager vi imod nye forældre, hvordan taler 
ledelse/lærere med forældre? 

Vi har gjort godt brug af samarbejdspartnerne til både faglige 
løft, samt trivselsindsatsen – muligheden for den finansielle del 
af disse indsatser desværre slut.  

Vi er slået sammen med S-klasserne i forhold til fravær, 
overgang til ungdomsuddannelse samt karaktere og test – 
derfor er statistikken ikke retvisende.  

Mulighed for kommentarer fra SB – vi skal præsentere 
skoleudviklingssamtalen om ca. 3 uger.  

Eventuelt Næste mødedatoer 
13. april, 1. juni – Afbud fra Michael 
Mulighed for at flytte en af datoerne, HSB og MN koordinerer.  

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 
 

Opsigelse fra en lærer,- stillingsopslag ude i forhold til 
naturfag/mat i udskolingen.  
Stillingsopslag for indskolingsleder vil snarest blive 
offentliggjort. 

  

 

Eftermøde (kun for de forældrevalgte) 

 


